
                

Αθήνα, 10 Οκτωβρίου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ: 1. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών, κ. Χρήστο Σταϊκούρα 

2. Υπουργό Υγείας, κ. Σπυρίδωνα Άδωνη Γεωργιάδη 

3. Υπουργό Εσωτερικών, κ. Θεόδωρο Λιβάνιο 

 

  

Θέμα: «Κλείνει το αεροδρόμιο της Σάμου για 20 ημέρες. Αποκλεισμένοι οι 

κάτοικοι και από τη θάλασσα». 

 

Μετά τη συνεχή και αδιάκοπη λειτουργία του από το μακρινό 1965, κλειστό θα 

παραμείνει για τις 3 εβδομάδες του Νοεμβρίου το αεροδρόμιο της ακριτικής Σάμου, 

λόγω εργασιών στο αποχετευτικό σύστημα και στο τμήμα φωτισμού, αφήνοντας τους 

κατοίκους, σχεδόν αποκομμένους από την υπόλοιπη χώρα.  

Μεγάλο πρόβλημα υπάρχει επίσης και στις ακτοπλοϊκές γραμμές, ιδίως για το μήνα 

Νοέμβριο, ο οποίος θεωρείται ο κατεξοχήν μήνας με τα περισσότερα ανεκτέλεστα 

δρομολόγια, λόγω των ακραίων καιρικών φαινομένων. 

 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

1. Είναι σύμφωνη η Υπηρεσία Πολιτικής Αεροπορίας με το σχεδιασμό και τον 

τρόπο υλοποίησης των κατασκευαστικών έργων από τη FRAPORT GREECE, για 

το αναπάντεχο κλείσιμο του αεροδρομίου της Σάμου; 

2. Ποιον ενημέρωσε, ώστε να προχωρήσει στη συνεχόμενη διακοπή λειτουργίας 

(για διάστημα μάλιστα τουλάχιστον 20 ημερών), ενός τόσο κομβικού 

αεροδρομίου του Αιγαίου, αφού εκτός από τη σύνδεση του βορείου τμήματος του 

Αρχιπελάγους με το νότιο, υπάρχει σύνδεση και με τη Θεσσαλονίκη; 

Ενημέρωσαν εγκαίρως την τοπική αυτοδιοίκηση, τα επιμελητήρια και τις 

κοινωνικές υπηρεσίες του νησιού και αν όχι, γιατί; Δεν είναι υποχρεωμένοι να 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

154

Ημερομ. Κατάθεσης:

10/10/2024



εξασφαλίσουν τη συγκατάθεση των αρχών του νησιού, ώστε να συνεργαστούν 

όλοι αρμονικά για την εξυπηρέτηση του επιβατικού κοινού; 

3. Γιατί δεν προχωρούν οι αρμόδιοι στο τμηματικό κλείσιμο του αεροδρομίου, έστω 

μία ή δύο ημέρες την εβδομάδα, για να μην ταλαιπωρηθούν οι επιβάτες του 

νησιού;  

4. Εναλλακτικά, γιατί δεν περιορίστηκαν στη διακοπή π.χ. μόνο του απογευματινού 

αεροπορικού δρομολογίου, ώστε να πραγματοποιηθούν οι εργασίες μετά το πέρας 

της πρωινής πτήσης; 

5. Γνωρίζετε πως η εταιρεία που συνδέει ακτοπλοϊκά το νησί με τα μεγάλα λιμάνια 

της χώρας (BLUE STAR), δεν έχει ανακοινώσει ακόμα τα δρομολόγιά της για το 

Νοέμβριο, με αποτέλεσμα κανείς πολίτης - επιβάτης να μην μπορεί, μέχρι 

στιγμής, να προγραμματίσει την μεταφορά από και προς τη Σάμο, μέσω 

θαλάσσης; 

6. Τι θα γίνει με τους καρκινοπαθείς που πρέπει να μετακινούνται σε κεντρικά 

νοσοκομεία για τη χημειοθεραπεία τους; Πως θα εξασφαλιστεί η ασφαλής και 

έγκαιρη μεταφορά τους από τη Σάμο; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Αθανάσιος Χαλκιάς 

Α’ Αθηνών 

 

 




